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Zdravotnické prostředky od firmy Teleflex 
používají lékaři po celém světě. V České republice 
má společnost dva závody – v Hradci Králové a ve 
Žďáře nad Sázavou. Jeden doplňuje druhý a díky 
skvělé spolupráci oba patří ke strategickým závo-
dům globální firmy Teleflex. „Lidé u nás vědí, co a 
proč vyrábějí. Každý z nás si umí představit, že by 
naše produkty potřebovali sami, nebo někdo z jejich 
blízkých. Naše práce má velký smysl,“ říká personál-
ní ředitel českých závodů Pavel Beneš.

Jaký byl pro Teleflex rok 2023?
Pohybujeme se v oblasti medical byznysu, což je 

odvětví, ve kterém nejsou zásadní sezónní výky-
vy. Naše produkce se každoročně zvyšuje o tři až 
pět procent. Jsme tedy stabilním zaměstnavate-
lem, který nevyužívá agenturních zaměstnanců a 
raději se zaměřuje na péči o své vlastní. Končící 
rok pro nás byl o něco dynamičtějším než obvyk-
le, protože to byl první rok bez epidemie covidu. 
Pracovali jsme na transformaci pro „nový pocovi-
dový svět“.

Pro firmu je velice důležité budování firemní 
kultury a CSR aktivity. Jak se vám to daří?

Snažíme se naše zaměstnance vtáhnout do 
dění ve firmě. Naše poslání je jiné, než tomu bý-
vá ve výrobních závodech. Vyrábíme zdravotnic-
ké prostředky, které jsou důležité pro záchranu 
lidského života. Nejde tedy jen o kvantitu, ale 
také o kvalitu – naše výrobky musejí být per-
fektní. Zároveň je pro nás důležitý region, ve 
kterém působíme a odkud jsou naši zaměstnan-
ci. S nápady na různé aktivity přicházíme nejen 
my, ale i naši lidé. Pokud mají nápad, jak pomoci 
obci, ve které žijí, nebo někomu v nouzi, vědí, že 
se mohou na nás obrátit. Z našich 1400 zaměst-
nanců se do CSR aktivit v roce 2023 zapojilo 
více než 600 lidí a jejich počet se každý rok zvy-
šuje.

Zaměstnanci Teleflexu mají široké možnosti 
kariérního růstu. Využívají je?

Daří se nám udržovat stabilní tým a průměrná 
doba, jakou lidé ve firmě působí je osm let. Inves-
tice do lidí je pro nás zásadní, od školení přes 
zábavu, až po adekvátní mzdy, včetně vytváření 
příjemného pracovního prostředí. Profesně růst 
u nás může opravdu každý, kdo má zájem. Příbě-
hy některých zaměstnanců a jejich profesních cest 

najdete na našich webových stránkách www.pra-
ceteleflex.cz. Lidé u nás mají možnost získat vyšší 
místa nejen v závodech, ale začlenit se i do práce 
v korporátu. Pracovat přitom mohou jak z České 
republiky, tak odcestovat do zahraničí. Pro korpo-
rátní týmy v České republice aktuálně pracuje při-
bližně padesát lidí.

Oba české závody patří k těm strategickým 
a v letošním roce jste nastoupili na takzvanou 
kampusovou strukturu. Co to znamená?

Spolupráce mezi oběma českými závody je 
naprosto klíčová. Od března letošního roku ma-
jí jednotné řízení, ale zároveň mají management 
také přímo v závodech. Úkol obou je trošku jiný. 
Zatímco v Hradci se hlavně vyrábí, ve Žďáře se 
zejména kompletuje a balí. Každý má své poslání, 
ale spolupráce je pro ně zásadní. 

Blíží se rok 2024. Jaké jsou plány pro násle-
dující rok?

Předpokládáme mírný nárůst výroby, chceme 
posílit pozici obou našich strategických závo-
dů. Chceme hledat nové talenty a investovat 
do našich zaměstnanců. A pokračovat v našem 
poslání. Všem našim zaměstnancům bych chtěl 
poděkovat za práci v roce 2023 a popřát jim 
všechno nejlepší do toho nového. Čeká nás dob-
rý rok!

Pavel Beneš
Vystudoval ekonomickou fakultu a poté dále 

obor konstrukce strojů a zařízení. Má 20 let zku-
šenosti z oblasti HR. Třináct let pracoval v nej-
větší světové automobilce v České republice a 
v centrále v Bruselu, dva roky potom v americké 
firmě ve food industry. Je členem představenstva 
největší Asociace personalistů v České republice. 
Od roku 2018 v působí ve společnosti Teleflex na 
pozici EMEA HR Director.

Práce lidí z firmy Teleflex dává obrovský smysl


